
Referat af bestyrelsesmøde den 12. oktober 2018 hos Steffen. 

 

 

Til stede: Ove, Bent, Marianne og Steffen. Fraværende: John. 

 

 

Ad.1 Loggen siden sidste møde i august gennemgået. 

 

Ad.2 Regnskabet gennemgået, budget for resten af året gennemgået. 

 

Ad.3 Vedligeholdelse af grønne områder. 

4 blomsterkasser er producerede og leveres til Bent.  

Foreslået beplantning som Potentilla (er stedsegrøn og fås i hvide, røde eller gule blomster.). Derunder et 

bunddække og eventuelle forårsløg. Kasserne fyldes med Lecanødder og jord.  

Leverandør af skilte kontaktes, der er fundet én, der laver folieskilte, der klistres på en plade. Der påtænkes 

et hvidt skilt med sort skrift.  

De medlemmer, der har meldt sig til at have kasserne udenfor deres grunde, kontaktes inden opstilling.  

De sidste aftaler inden opstilling aftales til martsmødet 2019.  

Brønd i Mosedalen er lavet. 

 

Ad.4 Vedligeholdelse af veje.  

Der er intet at bemærke. 

 

Ad.5 Indkomne forslag.  

Der er ingen forslag, hverken fra medlemmer eller bestyrelse. 

 

Ad.6 Eventuelt.  

Ledninger til fibernet bliver nu gravet ned på Bogø. 

 

Mødet hævet kl 21.00 

 

Referent Steffen. 


